

Харисов Вагиз Харисович



Мой прадед Харисов Вагиз Харисович родился в селе Лашманка Черемшанского района Татарской Автономной Советской Социалистической Республики 15 января 1924 года. На войну он был призван в возрасте 17 лет. Это была осень 1941 года.

Он принял участие в битве под Москвой, где потерял ногу. После чего ему сделали операцию, больше года мой прадед лечился в госпитале. В результате дед был комиссован и вернулся в свою

родную деревню летом 1943.

Вагиз Харисович был награжден медалями за отвагу в боях под Москвой, за 25 лет победы, 30 лет победы и несколько других. Он умер 24 апреля 1977 года в возрасте 53 лет.

(Информация предоставлена студентов группы 23102 Митрофановым Артуром)

Vagiz Kharisovich Kharisov

My great-grandfather Vagiz Kharisovich Kharisov was born in the village of Lashmanka in the Cheremshansky district of the Tatar Autonomous Soviet Socialist Republic on January 15, 1924. He was called for the war at the age of 17. It was the autumn of 1941.

Participating in the Battle of Moscow he lost one of the legs. After that, he underwent surgery, for more than a year my great-grandfather was treated in hospital. As a result, he was discharged and returned to his native village in the summer of 1943.

Vagiz Kharisovich was awarded medals for bravery in the battles near Moscow, for 25 years of victory, 30 years of victory and several others.

He died on April 24, 1977 at the age of 53.

(The data is provided by Artur Mitrofanov, group 23102)

